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Styret 2017 
Styreleder: Christian Åsebø Olsen 
Styremedlem - kasserer: Hilde Kristin Iden  
Styremedlem - skriver: Ingrid Klausen  
Styremedlem - utleieansvarlig: Jeanette Synøve Friid Haugland  
Styremedlem - dugnadsansvarlig: Kjetil Io  
Vara 1: Inger Mette Bratshaug                     
Vara 2: Guro Nordvik                                   
Vara 3: Karin Strømmen                               
 
Valgkomiteen 2017 
Valgkomiteen: Torhild Vikebø Søderstrøm (leder), Inga Kari Aasebø og Liv Røssevold                                 
 
Revisor:  
Lis Larsen og Sølvi Eikeland  
 
Styreåret 2017 
Styret har hatt 10 styremøter og hyppig kontakt pr mail. 
 
Utleie 2017 
- Huset har vært leid ut 30 ganger.  
- Utlån av huset til krinsmøte/17. Mai komité 
- Utlån av huset og utstyr til elever ved Rossland skule 
- Melandsrevyen har fått låne storsalen som øvingslokale og til forestilling 
- Meland motorsport klubb leier kjellerstuen til klubbmøter en gang i mnd.  
- Rossland skule har fått låne storsalen til øving 
 
Aktiviteter 2017 
- Det ble arrangert juletrefest i januar. Det ble en fin samlingsstund for store og små i bygda. Det kom veldig mange 

på arrangementet. Strilongane sang, eventyr ble fortalt og nissen kom på besøk. 
- Vi arrangerte «Skintveit rundt» i slutten av august. Dette var en aktivitetsdag for bygden. Den var tilpasset slik at 

alle kunne delta, med 3 forskjellige løyper. To i skog og mark og 1 på vei. Meland skytterlag og Meland paintball 
klubb var med. De hadde stand der en fikk prøve seg på å skyte med laser og paintball. Pizzabakeren hadde stand 
der de delte ut gratis smaksprøver. Mange lokale bedrifter sponset med flotte premier. Vi fikk mye god 
tilbakemelding på dette arrangementet og ønsker om gjentakelse. Vi fikk også god dekning i lokalavisen. 

- Det ble arrangert novemberfest. Det kom godt med folk og det var god stemning.  
- Vi arrangerte Julebord 50 + med tradisjonell julemat. Det var fullt hus på dette arrangementet og vi fikk gode 

tilbakemeldinger.  
- Storsalen er blitt lånt av en dansegruppe som har hatt dansekurs for barn i hip hop. 
- Det er laget Rosslandkalender for 2018 der folk i bygda har sendt inn bidrag med egne bilder til kalenderen. Stine 

Åsebø Olsen har stått for produksjon av kalenderen.  
- Ungdomslaget har deltatt i arrangering av internasjonal kafe på Nordgardsløa. 
- Vi har hatt et tett samarbeid med Meland kommune og Ung Meland om å arrangere ulike aktiviteter for barn og 

ungdom. I høstferien hadde vi bakekurs og LAN-party. Vi hadde ansvar for kiosk på neon-party på Vestbygd skule 
for ungdom i Nordhordland. 
 

Voksenkafé 
Har i år og hatt kafé 8 ganger. Gjennomsnit 23/25 kvar gang. Har hatt litt lokal underhaldning. Ingebjørg Skurtveit med 
quiz om blomster og Gunnar Skurtveit fortalde om krigen. Jon Nicolaysen har munnspel på lur og tar ein gla trall for 
oss. Til julekaféen skulle me få besøk av to damer ”Jul på Magdas kjøkken”, men der blei det desverre sjukdom så dei 

ikkje kunne komma. Ei god erstatning var Karin Haukedal som las Bergenshistorier og Inge Åsebø med ei god 
fortelling. Det sler ikkje feil. Alle er flinke å ta lodd så det vart litt i kassen til ULF. Har satt inn kr. 1000,- på ULF sin 
konto. I år som i fjor har me vore fleire ilag. Torill og Inge Åsebø, Sølvi Fagerli, Britt og Kåre Haugen, Kirsten 
Haugland. Kjekt å vera ilag med bygdefolket over ein kopp kaffi, vafler/sveler og ikkje minst ein god prat. 
 
Godt nytt år frå Åse og Arvid Ryland 
 



Juniorklubb 1.-4. Klasse og Fritidsklubb 5.-7. Klasse 
Det er klubb ca. 1 gang i måneden. Det pleier å være ca. 30 barn på klubben. I tillegg er det 6-8 ungdommer som synes 
det er gøy å hjelpe til med aktiviteter, kiosk og opprydding. Til jul var det julebord for begge klubbene. På menyen var 
det buffet med mye god mat og dessertbord. For 5.-7. klasse var det stor suksess med sjokoladefontene. Alle fikk også 
godteposer. Vi valgte å ta en fast pris der alt var inkludert. 

Spill- og filmklubben 
Ungdommene har fått opplæring i å koble opp og bruke lydanlegget, prosjektor og lerret. De har spilt på lerret, sett på 
film og hatt det gøy og sosialt sammen. I løpet av året har de arrangert LAN-party 2 ganger. Ungdommene planlegger, 
rigger utstyr og ordner det meste selv. 

Kino 
Også i 2017 har vi hatt stor suksess med gratis kino. Det er vist 19 filmer i løpet av året. Vi har hatt kinodag en søndag i 
måneden hvor vi viser 2 filmer. Den ene filmen er for de minste med aldersgrense «tillatt for alle» eller 6 års grense. 
Den andre filmen har opptil 12 års grense. Vi henger opp plakat på gjerdet vårt, på ungdomshuset og noen ganger på 
postkassestativ i nærområdet. I tillegg legger vi ut informasjon på Facebook og på hjemmesiden vår. Total har det vært 
ca. 1100 besøkende i 2017. 

Strilongane 
I forbindelse med at Strilongane sine ledere gikk av i desember, fikk vi forespørsel om å la Strilongane komme inn 
under ungdomslaget. Dette gikk styret i ungdomslaget med på. Strilongane har tre nye ledere som vil styre Strilongane. 
Strilongane skal ha korøvingene sine i ungdomshuset og vil bruke dette som base for konserter og andre aktiviteter. 
Styret stiller seg veldig positiv til denne sammenslåingen og gleder seg til Strilongane skal begynne korøvingene sine i 
januar 2018. 

Dugnad 
Det har vært store mengder veps i taket og tegn til lekkasje fra tak ved trappeoppgangen fra kjeller til storsal. Det er 
påvist mit og mus i kjellerboden og på loftet. Vi har hatt fagfolk til å se på dette. 
Takskifer og noen takstoler må utbedres/skiftes. Vi har fått tilbud på utbedring. Dette vil bli en stor og nødvendig 
renovering som vi vil jobbe videre med i 2018. Vi ønsker også å bygge om toalettene og tilpasse for rullestolbrukere. 
Flaggstangen har fått seg en skade. Foreløpig er den sikret med en ekstra bolt. 
Vi har hatt god dugnadshjelp med gressklipping og å holde blomsterbedene pene. 

 
Facebook og hjemmeside 
Vi har brukt facebook og hjemmesiden aktivt for å nå ut til bygda med informasjon om aktiviteter og utleie.  
 
Tilskudd og økonomi 2017 
- FriFondsmidler til barne- og ungdomsaktiviteter kr 16.788,- 
- Voksenkaféen har gitt ungdomslaget pengegave på kr 11.000,-  
- Kultur og tradisjon – kursmidler kr 5400,- 
- Åsebø Olsen grafisk har sponset grafisk arbeid   
- Overskuddet fra Fritidsklubbens aktiviteter og kiosk går tilbake til barne- og ungdomsarbeid i ungdomslaget. 

I 2017 har vi bl.a. brukt av overskuddet til å redusere inngangsbillett på julebord Fritidsklubben 1.-4. klasse  og 5.-
7. klasse, LAN-party, lisenser og filmer til kinoen vår og lys- og lydutstyr.     

 
Detaljert regnskap er tilgjengelig på årsmøtet eller ved å kontakte styret. 
 
Aktiviteter 2018 
I 2018 vil vi fortsette med de samme aktivitetene vi har hatt i 2017. I tillegg vil vi jobbe videre med å få til flere 
aktiviteter for ungdommer. 
 
 
Ingrid Klausen   Christian Åsebø Olsen 
referent   leder 


